
Protokół nr XLIII/2023 
z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej 22 lutego 2023 roku w godz. 1400 – 1540 w sali 

Gminnego Centrum Kultury w Poniecu. 

_________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jerzy  Kusz  o godzinie 1400 otworzył XLIII Sesję Rady 

Miejskiej w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Kierowników jednostek pomocniczych oraz dyrektorów 

• Radnych Powiatowych oraz sołtysów 

• Pracowników Urzędu Miejskiego     

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt 1. Otwarcie. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 

14 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie uchwał.  

Następnie przewodniczący obrad Jerzy Kusz stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji wraz z zaproszeniami na XLIII Sesję i zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad 

XLIII Sesji Rady Miejskiej.  

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński zgodnie z art. 20 ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym z 

dnia 8 marca 1990 roku zaproponował wprowadzenie do porządku obrad punktu: „Podjęcie 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości oznaczonej geodezyjnie jako 

działka nr 129/2 obręb Dzięczyna stanowiącej własność Gminy Poniec na nieruchomość 

oznaczoną geodezyjnie jako działka nr 281/9 obręb Drzewce stanowiącą własność 

prywatną”. Rada Miejska w Poniecu w głosowaniu  jednomyślnie przyjęła propozycję 

Burmistrza Ponieca.  

 

Rada Miejska w Poniecu przyjęła następujący porządek obrad XLIII Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Wysłuchanie informacji z działalności rady oraz komisji stałych w roku 2022, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XLI/345/2022 z dnia 21 grudnia 2022 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2023-2042, 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2023, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

zabudowanej  położonej  w Poniecu, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości oznaczonej 
geodezyjnie jako działka  nr 129/2 obręb Dzięczyna stanowiącej własność Gminy 
Poniec na nieruchomość oznaczoną geodezyjnie jako działka nr 281/9 obręb Drzewce 
stanowiącą własność prywatną, 

9. Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Miejskiej, 
10. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

11. Wolne wnioski i zapytania, 

12. Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Przewodniczący Jerzy Kusz poprosił swojego Zastępcę Dariusza Kielisia o dalsze 

prowadzenie sesji.  

 

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                    

z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  Informacja została przyjęta bez uwag i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś wyraził radość z ocalenia huty szkła Gloss i 

pogratulował Prezesowi podjęcia dobrych kroków w celu utrzymania przedsiębiorstwa.  

 

Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych.  

Brak. 

 

Pkt 4. Wysłuchanie informacji z działalności rady oraz komisji stałych w roku 2022. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś poprosił przewodniczących poszczególnych 

Komisji Rady o przedstawienie informacji z realizacji planów pracy Komisji stałych. 

 

• Komisja Rewizyjna - informację przedstawiła Łucja Markowska, Przewodnicząca 

Komisji. 

• Komisja Rozwoju Gospodarczego, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej, Budżetu                 

i Rolnictwa - informację przedstawił Stanisław Machowski, Przewodniczący Komisji. 

 

Radny Krzysztof Matecki zapytał jak Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego ocenia 

zmianę kierownika GZWiK.  
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Przewodniczący Komisji Stanisław Machowski opowiedział o spotkaniu z kierownikiem oraz 

wizytacji zakładu, po kilku miesiącach od objęcia stanowiska przez nowego kierownika. 

Wyraził zadowolenie z pracy kierownika Piotra Koguta.  

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś podzielił zdanie przedmówcy i  wyraził pozytywną 

opinię.  

Burmistrz Poneica Jacek Widyński wyraził radość z zadowolenia Radnych odnośnie 

współpracy z kierownikiem GZWiK Piotrem Kogutem.  

Kierownik GZWiK Piotr Kogut podziękował za przychylność. Zaznaczył, że infrastruktura 

zakładu wymaga nakładów pieniężnych. Modernizacja będzie wykonywana stopniowo. Jest 

problem z jednym ujęciem wody, planuje się postawienie nowej stacji uzdatniania.  

 

• Komisja Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych                                   

i Obywatelskich - informację przedstawiła Ewa Kończak, Zastępca Przewodniczącego 

Komisji, 

• Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - informację przedstawił Tadeusz Twardy, 

Przewodniczący Komisji. 

 

Informacje poszczególnych Komisji stanowią załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz podsumował pracę Rady w 2022 roku. 

Rada Miejska wysłuchała informacje i przyjęła je do wiadomości. 

 

Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XLI/345/2022 z dnia 21 grudnia 2022 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2023-2042. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie 

zgłosili uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu 

komisji, na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone 

zapytania. 

  

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca 

Przewodniczącego Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej 

sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 14 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XLIII/363/2023 
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w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr XLI/345/2022 z dnia 21 grudnia 

2022 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2023-2042. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2023. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś dokonał otwarcia dyskusji i poinformował, że 

temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na którym radnym 

zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Radny Mariusz Nowak zapytał czy opłacamy mieszkania uchodźcom z Ukrainy.  

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka odpowiedziała, że fundusz pomocy przewiduje 40 zł na 

dzień za osobę, dla Polaków, którzy przyjęli pod swój dach uchodźcę.  

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś dokonał zamknięcia dyskusji i przedstawił projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                            

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLIII/364/2023 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2023. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 

zabudowanej  położonej  w Poniecu. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie.  

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie 

zgłosili uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu 

komisji, na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone 

zapytania. 
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Następnie dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego Aneta Wrotyńska 

przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLIII/365/2023 

w sprawie wyrażania zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości zabudowanej  

położonej  w Poniecu. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości oznaczonej 

geodezyjnie jako działka  nr 129/2 obręb Dzięczyna stanowiącej własność Gminy Poniec na 

nieruchomość oznaczoną geodezyjnie jako działka nr 281/9 obręb Drzewce stanowiącą 

własność prywatną. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie.  

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie 

zgłosili uwag. Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu 

komisji, na którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone 

zapytania. 

Radny Stanisław Machowski zapytał kto będzie pokrywał koszty zapisu. 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz odpowiedział, że koszty notarialne oraz wyceny 

nieruchomości pokrywa wnioskodawca czyli gmina Poniec. 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś podsumował, że działka ta jest dla gminy bardzo 

cenna aby zakład GZWiK mógł się rozbudować i założy fotowoltaikę, a koszty tego 

przedsięwzięcia zwrócą się w przyszłości.  

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński podziękował właścicielom za chęć zamiany działek.  

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś dokonał zamknięcia dyskusji i przedstawił projekt 

uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 14 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLIII/366/2023 

w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości oznaczonej geodezyjnie jako 

działka  nr 129/2 obręb Dzięczyna stanowiącej własność Gminy Poniec na nieruchomość 

oznaczoną geodezyjnie jako działka nr 281/9 obręb Drzewce stanowiącą własność 

prywatną. 
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Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 9. Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Miejskiej. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś poinformował, że zgodnie z paragrafem 38 

Statutu Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z XLII Sesji Rady 

Miejskiej. Rada Miejska w obecności 14 radnych w głosowaniu przyjęła protokół z 

poprzedniej sesji. 

 

Pkt 10. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Odpowiedzi nie wpłynęły. 

Natomiast Burmistrz Ponieca Jacek Widyński, zgodnie z interpelacją Radnej Ewy Kończak, 

wystosował pismo w sprawie peronów do PKP.  

 

Pkt  11. Wolne wnioski i zapytania. 

Radny Mariusz Nowak zgłosił nieprzejezdność z uwagi na krzewy na drodze do PKP w 
Dzięczynie.  
Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj odpowiedział, że zajmie się sprawą.  
 
Pkt 12. Zakończenie. 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

podziękował radnym i gościom za uczestnictwo w XLIII Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1540 

dokonał zamknięcia obrad Sesji.   

 

 

 

  Protokółowała                                                                                    Przewodniczący Rady 
 Karolina Cieślak                                                                                           Jerzy Kusz 


